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Schriftelijke vragen GL aan het College van B&W gemeente West Betuwe, 20-09-2021 

 

In een gemeentelijke huis aan huis brief, afgeleverd dd. 17-09-2021, in o.a de Kerkstraat in 

Geldermalsen, wordt melding gemaakt van het voornemen om op 22 en 23 september a.s. 

enkele ruimingswerkzaamheden uit te voren in de Heemtuin in Geldermalsen. Dit betreft 

onder meer het omkappen van een perceel bomen grenzend aan de jachthaven en tevens een 

smalle strook bomen parallel aan de heemtuin grenzende achtertuinen van woningen aan de 

Kerkstraat. 

 

Wij zijn verbaasd en geschrokken over dit voornemen en de korte termijn waarop dit gebeurd. 

Wij vragen het college om dit deze kap tegen te houden. Er zijn verschillende argumenten aan 

te voeren waarom de noodzaak tot het omkappen van de betreffende bomen eerst zorgvuldig 

zou moeten worden onderzocht; 

 

- het betreft een essentieel onderdeel van de Heemtuim ( het sluitstuk van het 

hoogste drogere gedeelte van dit landschapspark), een specifiek terrein binnen het 

dorpsgebied van Geldermalsen, waar al decennia geleden met veel liefde en 

zorgvuldigheid een natuurlijke museale vorm is uitgevoerd ten behoeve van het 

inzichtelijk maken van de verschillende typische landschapsvormen die er binnen 

het rivierengebied van de West Betuwe bestaan, een icoon van cultuurhistorische 

waarde 

- de betreffende bomen vormen een natuurlijke grens met de er achtergelegen 

jachthaven, zodat wandelaars en bezoekers van de heemtuin zich ook 

daadwerkelijk in het natuurlijk landschap van het rivierengebied kunnen wanen 

- de bomen zijn van zichzelf waardevol vanwege hun natuurlijke existentie maar 

tevens vanwege de potentiële verblijfplaats van met name vogels en wellicht ook 

een beschermde vleermuizenkolonie (zie paragraaf 4.7 uit het bestemmingsplan) 

- het plan voor de herinrichting van de heemtuin omvatte geenszins het kappen van 

dit perceel bomen, maar juist de aanleg van een natuurlijke kinderspeelplaats, waar 

de bestaande bomen een nadrukkelijke functie in zouden kunnen gaan hebben. 

- In relatie tot de  gemeentelijke CO2-doelstellingen is het onnodig kappen van 

bomen, bij uitstek de vorm van natuureigen CO2-opslag, niet te rijmen 

 

 

Met betrekking tot dit voornemen tot kap op het perceel grenzend aan de Jachthaven hebben 

wij daarom deze dringende vragen aan uw college 

 

1. Bent u ervan op de hoogte dat het voornemen bestaat om dit specifieke perceel bomen 

in zijn geheel om te kappen en te verwijderen? 

2. Bent u betrokken in enige besluitvormingsprocedure met betrekking tot dit 

voornemen? 

3. Mocht hierover besluitvorming hebben plaatsgevonden, waarom is hier dan niet tijdig 

over gecommuniceerd, met voldoende ruimte voor reactie en of bezwaren vanuit 

betrokkenen en/of belanghebbenden?  

4. Is er wellicht vergunning verleend voor het kappen van deze bomen, vanwege de door 

de voor dit voornemen verantwoordelijke gemeenteambtenaar genoemde reden, n.l. 

het wegnemen van veiligheidsrisico’s vanwege het risico op omvallen of omwaaien 
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van deze bomen, en daarmee schade en ongelukken zou kunnen veroorzaken op het 

terrein van de jachthaven. Zo ja, waarom is daar geen communicatie over te vinden?  

5. Indien de bomenkap vanwege veiligheidsnormen noodzakelijk zal zijn, is het dan niet 

vanzelfsprekend dat alleen de bomen die na een zorgvuldige beoordeling risicovol 

blijken er tussen uit worden gehaald? 

 

6. Indien, om wat voor reden ook, uiteindelijk de kap van deze bomen onvermijdelijk 

zou zijn, is het dan niet vanzelf sprekend dat er dan tenminste ook een 

herplantingsplan van de verwijderde bomen zou moeten bestaan.  

 

Wij hopen spoedig antwoord te krijgen op deze vragen en dat er, zolang dit nog niet is 

gedaan, er geen kapactiviteiten in de Heemtuin worden uitgevoerd. 

 

 

Namens fractie GroenLinks en betrokken bewoners rondom de Heemtuin  

 


